
Protokół Nr XXII/16
z XXII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 30 maja 2016r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  10:15  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 15 radnych. 

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu  i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do  niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Pan  Marek  Szopa  dokonał  otwarcia  XXII  sesji  Rady  Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXI sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości.
2) w sprawie przyznania Nagrody Miasta i Gminy Ścinawa.
3) w sprawie zmian w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady
Miejskiej w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 212015 roku.
4) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.
5. Przyjęcie  protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XX z dnia 9 maja 2016r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 3 Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz  Ścinawa  Pan  Krystian  Kosztyła  zgłosił  wniosek  o  zmianę  kolejności  tj.  zamianę  punktu
czwartego  z  punktem trzecim  czyli  w  punkcie  trzecim  będzie  projekt  uchwały:  w  sprawie  zmiany
wieloletniej  prognozy  finansowej  gminy  Ścinawa,  i  w  punkcie  czwartym  projekt  uchwały
w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie  Nr  XV/83/15 z  dnia 21 grudnia  2015 roku oraz  składam wniosek o  wprowadzenie  do
porządku  obrad  jednego  projektu  uchwały:  1)  w  sprawie  powołania  Pełnomocnika  ds.  Realizacji
Projektu (MAO).

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
( 15 głosami „za” ,„przeciw”-0„wstrzymało się-0”) przyjęła nowy porządek obrad. 



Następnie Przewodniczący przedstawił nowy porządek obrad XXI sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1)  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości.
2) w sprawie przyznania Nagrody Miasta i Gminy Ścinawa.
3) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.
4) w sprawie zmian w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady
Miejskiej w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku.
5) w sprawie powołania Pełnomocnika ds. Realizacji Projektu (MAO) 
5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XX z dnia 9 maja 2016r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
10.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1.  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości.

Młodszy Referent ds. gospodarki gruntami Pan Maciej Marek przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia
zgody na wydzierżawienie części nieruchomości.

Ad.4.2.  w sprawie przyznania Nagrody Miasta i Gminy Ścinawa.

Przedstawiono  czterech  kandydatów  do  Nagrody  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  oraz  odczytano  złożone
wnioski.

Rada Nominacyjna pozytywnie zaopiniowała powyższe wnioski.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały.

I. Chrystyna:
Chciałabym powiedzieć, ponieważ ogromnie żałuję, że musimy oddać głos tylko na jedną kandydaturę,
że  wszystkie  przedstawione  wnioski  kwalifikują  się  do  Nagrody  Miasta  i  Gminy  Ścinawa.  Musimy
zdecydować dzisiaj kto otrzyma tą nagrodę. Mam nadzieję, że w przyszłości zmienimy zapis w statucie
i przynajmniej dwie nagrody będą przyznawane.

M.Żogalska:
Bardzo  cieszymy  się  jako  radni,  że  jest  tak  duże  zaangażowanie  wśród  mieszkańców  i  różnych
społeczności czy stowarzyszeń, iż składają wnioski i widzą sens ponieważ myślę, że poniekąd Nagroda
Miasta i Gminy Ścinawa stała się prestiżową, gdyż są zgłaszani kandydaci i chcą otrzymać tą nagrodę.
Tak jak zostało już wspomniane ciężko jest wybrać między sportowcami, strażakami i artystami.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie Pan Marek Szopa:



Musimy zastanowić się czy nie zmienić zapisu w formie rozszerzenia punktu mówiącego o przyznaniu
Nagrody dla jednego kandydata zamienić przynajmniej na dwóch kandydatów.

M. Ratajczak:
Może wskazówką byłyby koszty jakie są przeznaczane na funkcjonowanie Klubu „Odra Ścinawa” takie
jak  np.:  wyjazdy,  utrzymanie  czterech  trenerów,  stroje,  diety  itp.  a  jakie  dla  porównania  Zespół
Campanello.

D. Pawłoszyńska:
Kandydatura Zespołu Campanello to wniosek mieszkańców, może warto się przychylić.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła;
Tak, ale zgodnie ze statutem wniosek mogą złożyć mieszkańcy, Przewodniczący lub Burmistrz. Myślę,
że  kibiców  „Odry  Ścinawa”,  którzy  chociażby  wczoraj  byli  na  meczu  jest  o  wiele  więcej  niż  25
wnioskujących to jest minimum, które zostało spełnione w takim trybie został złożony wniosek czyli
przez mieszkańców a nie przez Przewodniczącego lub Burmistrza.
W tej kwestii jest jeden aspekt jeżeli chodzi o Klub „Odra Ścinawa” i wypowiem się teraz jako były
Prezes  Klubu  i  do  niedawna  również  zawodnik  klubu  piłkarskiego.  Chciałbym powiedzieć,  że  klub
piłkarski to nie tylko najmłodsi i drużyny, które uczestniczą w rozgrywkach ale także szereg osób, które
są zaangażowane wkoło klubu. Na mecze ligowe przychodzi bardzo dużo mieszkańców Miasta i Gminy
Ścinawa, koledzy radni potwierdzą ponieważ również uczestniczą w tych meczach. Bywa tak, że na
meczu w Ścinawie, pamiętam taki mecz dwa lata temu z drugim zespołem Chrobrego Głogów było
prawie 800 osób, więc to też jest coś co daje klub mieszkańcom, czyli  możliwość spędzania czasu
wolnego przeważnie w niedzielę również z dziećmi. Młodzież zachęcają do aktywnego spędzania czasu
wolnego. A jeżeli chodzi o wnioski mieszkańców tak jak pani radna sugeruje no to myślę, że nie byłoby
mniej podpisów, kibicując zarówno Zespołowi Campanello i Klubowi „Odra Ścinawa”, poza tym musimy
pamiętać, że Klub ma długą historię czyli 70-lecie w tym roku i przez 70 lat mamy wiele zawodników
i emocji dla kibiców, które dostarczył dla kibiców klub i dzięki niemu mamy trochę radości.

W. Jagiełło:
W zupełności zgadzam się z Panem Burmistrzem, jako długoletni kibic Odry i lokalny patriota popieram
całkowicie kandydaturę Odry Ścinawa. Na wczorajszym meczu jeżeli chodzi o podpisy można było lekko
zebrać około 200 podpisów.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
Ustalono wyniki głosowania - głosowało 15 radnych. Na Pana Marka Barylaka oddano 0
głosów, na Panią Ilonę Celinę Rorzkowską oddano 1 głos, na Zespół Campanello oddano 3
głosy, na Klub Sportowy „Odra Ścinawa” oddano 11 głosów.

Stwierdzam, że Rada Miejska w Ścinawie przyznała Nagrodę Miasta i  Gminy Ścinawa na 2016 rok
przyznała dla Klubu „Odra Ścinawa”.

I. Chrystyna:
Chciałabym dodać, że była to dość trudna decyzja aż do wczoraj ponieważ nie jestem kibicem i nigdy
nie wiedziałam o co chodzi w piłce nożnej, ale żeby móc podjąć dzisiaj decyzję pojechałam wczoraj na
mecz  i  dzisiaj  mogę  powiedzieć,  że  jest  to  duży  wysiłek  ze  strony  zawodników  i  trenerów.  Więc
gratuluję „Odrze Ścinawa” a szczególnie bramkarzowi ponieważ bardzo dobrze broni i zawodnikowi z
numerem trzy.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
Bardzo  się  cieszę,  że  Pani  Radna zauważyła,  iż  piłka  nożna jest  wymagającym sportem i  że  cała
drużyna musi bardzo dużo trenować aby coś osiągnąć.

Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie przyznania



Nagrody Miasta i Gminy Ścinawa.

Ad.4.3.  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa Pani Marzena Dawedowska przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła  uchwałę w sprawie zmiany
wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.

Ad.4.4.  w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady
Miejskiej w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku.

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa Pani Marzena Dawedowska przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Radny E. Sitarski wyszedł – 11:00 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0,  „wstrzymało się” -0) podjęła uchwałę w sprawie zmian
w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku. 

Powrót 11:08

Ad.4.5.  w sprawie powołania Pełnomocnika ds. Realizacji Projektu (MAO) 

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. 

Sekretarz Miasta i Gminy w Ścinawie Pan Dariusz Stasiak:
Chciałbym tylko dodać żeby wszystko było jasno, że środki na realizację jednostki realizującej projekt
są przewidziane w tym wniosku. W miesiącu czerwcu będziemy przygotowywali całą strukturę i do tego
między innymi potrzebne jest powołanie Pełnomocnika aby dalsze działania związane z powołaniem
i funkcjonowaniem jednostki realizującej projekt były możliwe do przeprowadzenia. Wysokość dotacji
na  funkcjonowanie  jednostki  realizującej  projekt  jest  analogiczna  do  wysokości  dotacji  na  roboty
budowlane czyli 63,4 % bezzwrotnego dofinansowania.

Dyskusję zamknięto.



Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się” -0) podjęła uchwałę w sprawie  powołania
Pełnomocnika ds. Realizacji Projektu (MAO).

Ad.5. Zatwierdzenie protokołu nr XX z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 9 maja 2016r.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do protokołu.     

Dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  przyjęła  protokół  Nr  XX  z  dnia
9 maja 2016 r. 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak zapytań.

Ad.7 Wolne wnioski. 

I. Chrystyna:
W Tymowej między przedostatnim a ostatnim domem po lewej stronie jadąc od strony Ścinawy jest
jakiś nasyp asfaltu lub czegoś innego i moja prośba dotyczy usunięcia.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Ten nasyp był na poboczu, ale podczas udrażniania rowów zostało zepchnięte.

Ad.8. Zapytania sołtysów.

Brak zapytań.

Ad. 11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Działając w oparciu o § 12 ust. 2 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu
Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  wszystkie  zapytania  i  interpelacje  na  które  nie  udzielono  odpowiedzi
zostaną udzielone na piśmie. 

Ad. 12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Proszę Radnych o pozostanie po sesji. 

Burmistrz Ścinawy Krystian Kosztyła:
Zapraszam wszystkich Radnych na Dni Ścinawy 4 i 5 czerwca na Błoniach.

Przewodniczący Rady Pan Marek Szopa:
Proszę o uczestniczenie wszystkich Radnych w Dniach Ścinawy ponieważ jest to ważne wydarzenie
i powinniśmy również brać w nim udział.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 11:15
zamknął  obrady XXII  sesji  Rady Miejskiej  w Ścinawie w VII  kadencji  2014-2018.  Na tym protokół
zakończono.  

                                                                                                           Obradom przewodniczył:
Protokołowała: Klaudia Stachów
                                                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                            w Ścinawie   



              
                                                                                                                 Marek Szopa             

          


